
پلی آف  اول  مرحله  در  سپاهان  فوتبال  تیم  ملی:  آرمان 
لیگ نخبگان آسیا و در ورزشگاه نقش جهان اصفهان، مقابل 

شباب الاهلی امارات، قرار می گیرد. 
   آشنایی با حریف

این باشگاه اماراتی در سال ۲۰۱۷ با ادغام دو باشگاه الاهلی و 
الشباب به نام باشگاه شباب الاهلی تاسیس شد. شباب در ۷ فصل 
اخیر موفق شده ۲ عنوان قهرمانی و ۲ عنوان نایب قهرمانی را در 
لیگ امارات کسب کند. این تیم فصل گذشته با ۵۸ امتیاز بعد از 
الوصل ۶۷ امتیازی به عنوان نایب قهرمانی دست پیدا کرد و موفق 
شد جواز حضور در مرحله پلی آف لیگ نخبگان آسیا را کسب کند. 
این تیم در لیگ قهرمانان آسیا در فصل ۲۰۲۲ با فولاد خوزستان 
هم گروه بود و مقابل این تیم در دو دیدار رفت وبرگشت به تساوی 
رسید. همچنین شباب در سال ۲۰۲۰ با شهرخودرو هم گروه بود که 
موفق شد در دو دیدار رفت وبرگشت نماینده ایران را مغلوب کند. با 
کنون مقابل نمایندگان ایران شکست  این تفاسیر شباب الاهلی تا
نخورده و حالا سپاهان این فرصت را دارد تا در دیدار خانگی برای 

اولین بار این تیم اماراتی را مغلوب کند. 
   پیش بازی 

کنون ۲۲ بار در لیگ قهرمانان آسیا برابر  تیم فوتبال سپاهان تا
تیم های اماراتی قرار گرفته است که حاصل آن ۱۰ پیروزی برای 
سپاهان، شش پیروزی برای تیم های اماراتی و شش تساوی بوده 
است. در ۲۲ جدال تیم های اماراتی با سپاهان، ۵۷ گل به ثمر 
رسیده که ۳۷ گل سهم سپاهان و ۲۰ گل سهم رقبا بوده است. در 
بین تیم های اماراتی العین با هشت رویارویی بیش ترین رویارویی 
را با سپاهان داشته است، به غیر از العین، تیم النصر امارات هم ۶ بار 
برابر سپاهان قرار گرفته است و تیم های الوحده، الشباب، الجزیره 
و الاهلی دیگر تیم هایی هستند که هر کدام دو بار با سپاهان بازی 
کرده اند. تیم شباب الاهلی امارات، رقیب پیش روی سپاهان در 
واقع باشگاهی است که با ادغام دو باشگاه دوبی و الشباب با الاهلی 
تاسیس شده است و به نوعی این اولین بار است که سپاهان برابر 
تیمی با این نام از امارات قرار می گیرد. البته سپاهان پیش از این با 
الشباب و الاهلی در لیگ قهرمانان آسیا بازی کرده است که حاصل 
دو تقابل با الشباب یک برد و یک شکست و حاصل تقابل با الاهلی 

نیز یک تساوی و یک شکست بوده است. 
   صحبت مورایس

ژوزه مورایس، سرمربی تیم فوتبال سپاهان در نشست خبری 
پیش از دیدار سپاهان و شباب الاهلی، اظهار کرد: بسیار خوشحالم 
که اصحاب رسانه اینجا هستند، به این معناست که این بازی 
رقابت و جذابیت بالایی دارد. همان طور که می گویم این بار بدتر از 
قبل است چون هیچ جیز درباره بازی فردا نمی دانم. فقط می دانم 
که سردار به تیم مقابل آمده ولی نمی دانم بازی می کند یا نه. قطعا 
تمرین کرده و واقعا نمی دانیم چطور و در چه پستی بازی خواهد 
کرد. وی افزود: سعی کردیم تمام تمرکزمان روی خود و بازی مان 
باشد. فقط کنجکاوانه می گویم شاید به خاطر قوانین ایران، تیم 
شباب هزینه ای که برای سردار کرده برابر باشد با بودجه یک باشگاه 
در ایران. قطعا چیزی را عوض نمی کند و می دانم کیفیت بازیکنان 
ایران چقدر بالاست و باید به این ارزش اعتماد کرد. سرمربی 

سپاهان دربار داستان این بازی و رابطه اش با سرمربی الشباب 
تصریح کرد: من با سرمربی الشباب از خیلی سال های قبل ارتباط 
قوی داریم، هر دو بازیکن بودیم و اولین دیدار در مقابل هم بازی 
کردیم، پس از دو سال من مربی پایه های همان تیم آقای ساسو 
کنون  شدم. ارتباطمان را ادامه دادیم، با هم دوست شدیم و ا
هم هستیم. اولین شام ما به خاطر اولین بازی او در تیم ملی یادم 
می آید پس قطعا به خاطر این رابطه بازی جذابی خواهیم داشت 
و واقعا برای او آرزوی موفقیت می کنم پس نمک این بازی بیشتر 
است. مورایس خطاب به هواداران نیز یادآور شد: واقعا ممنونم 
و یک بازی خوب دیگر را در نقش جهان خواهیم داشت. برای 
AFC هم آرزوی موفقیت می کنم. امیدارم داور هم نشان  دهد 
که می تواند بازی با این کیفیت را قضاوت کند. همچنین داوران 
کره ای برای من آشنا هستند. او با گلایه از نبود کمک داور ویدئویی 
یادآوری کرد: امیدوار بودم در این قضاوت کمک VAR را هم داشته 
باشیم که نیست. نمی دانم دلیلش چیست ولی همه شرایط مهیا 
بود. تمام چیزی که بتواند عدالت را بیاورد برای ما مهم است . چیز 
دیگری که مهم است این است که اعتماد داشته باشیم زیرا عدالت 
باید برقرار باشد. ببینیم در بازی مهیج فردا چه اتفاقی خواهد افتاد. 
خوب است که عدالت را حس کنیم و به نظر یک ارزش گذاری است. 
گر سردار آزمون بازی کند که به نظر  سرمربی سپاهان اضافه کرد: ا
من می تواند، آماده ایم چون او را می شناسیم. او همچنین ادامه 
داد: من به عنوان مربی ذهنم بر نقاط منفی و نقص ها نیست و 
مثبت هستم. ما اشتباه می کنیم و این طبیعی است. بازیکنانی که 
آمدند برای تقویت تیم آمدند و ما هم باید کمکشان کنیم. ما باید 
ادامه دهیم، این به خاطر این است که می خواهیم قوی باشیم. 
طبق زمانی که داشتیم سعی کردیم به نحو احسن آماده شویم و 

امیدوارم عملکرد خوبی داشته باشیم. 
   سرمربی حریف چه گفت

پائولو سوسا، سرمربی شباب الاهلی امارات در نشست خبری 
پیش از دیدار پلی آف مقابل سپاهان در رابطه با این دیدار اظهار 
کرد: خوشحالیم که اینجا هستیم. من به عنوان یک مربی اشتیاق 
زیادی دارم که مسیرم را ادامه دهم و در نهایت موفق شوم. او درباره 
حضور سردار آزمون در تیمش و تقابل با تیم پیشین این بازیکن 
عنوان کرد: او تازه به ما اضافه شده و به ما کمک زیادی خواهد کرد. 
در دو سال گذشته بازی مداوم نداشته، اما به او کمک می کنیم 
که به شرایط خوبی برسد. بسیار خوشحالم که او همراه ماست. 
باتوجه به مشکلاتی که وجود دارد، او می تواند نقش کلیدی برای 
ما ایفا کند. او درباره تیم سپاهان و شناختش از فوتبال ایران عنوان 
کرد: می دانم کارلوس کی روش اینجا بود. امروز هم مورایس اینجا 
است. شناخت خوبی از فوتبال ایران دارم. ایرانی ها از نظر تکنیکی 
کتیکی خیلی خوب هستند. با این حال بسیار خوشحالم که  و تا
نظم تیمی خوبی داریم و در شرایط خوبی هستیم. بازی فردا 
برای ما بسیار مهم است. سپاهان تیمی با تاریخچه بزرگ است 
و به دنبال پیروزی است. بازیکنان من فردا می توانند عملکرد 
خوبی داشته باشند و ذهنیت مثبتی در این رابطه دارم. سوسا 
در خصوص تقابل با ژوزه مورایس، هم وطن خود گفت: مورایس 
متودها و ایده های متنوعی دارد و می تواند ما را سورپرایز کند. آن ها 
برتری هایی نسبت به ما دارند و شناخت خوبی از تیم دارند. این 
تیم سازماندهی خوبی دارد و بسیار جنگنده کار می کند. اشتیاق در 
فرهنگ فوتبالی ایران بسیار بالاست و این چالش سخت ما است. 
با این حال بازیکنان ما هر روز پیشرفت می کنند و امیدوارم تمرکز 

خوبی داشته باشند و در نهایت نتیجه خوبی به دست بیاورند. 
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سپاهان به دنبال صعود با طعم طلسم شکنی 

تیم  بی  مر سر  ، بلین فیلیپ 
ملی والیبال ژاپن که آخرین 
بازی خود را با تیم ژاپن پشت 
که  حالی  در  گذاشت،  سر 
احساساتی شده بود، به سمت 
بازیکنان خود رفت و آن ها را که 
نمایش درخشانی تا ست سوم 

داشتند، دلداری داد.

توماس چکان ملی پوش شنای 
ایتالیا در پارکی در دهکده بازی های 
المپیک روی حوله ای سفید زیر 
درخت خوابید دارنده طلای 
المپیک پاریس پس از خوابیدن 
در پارک گفت: خوابیدن روی زمین 
ایده آل نیست، اما بهتر از تخت 

مقوایی است.  

پائو ویکتور ستاره بی چون و 
چرای بارسا مقابل رئال  بود و 
موفق شد هر دو گل بارسلونا را 
در نیمه اول و دوم وارد دروازه 
رئال مادرید و تیبو کورتوا کند 
و زمینه ساز پیروزی تیمش 
شود، اتفاقی که شاید حتی دور 

از دسترس بود.

ت
شــ

س نو
عک

        خاطره   دلداری خواب

گفتوگو

کارشناس  ابراهیم قاسمپور پیشکسوت و 
وضعیت  خصوص  در  کشورمان  فوتبال 
باشگاه های لیگ برتری قبل از شروع مسابقات 

صحبت کرد. 
   در خصوص عملکرد تیم ها در فصل نقل 

و انتقالات چه نظری دارید؟
 چهار قدرت فوتبال ایران یعنی استقلال، 
کتور عملکرد خوبی  پرسپولیس، سپاهان و ترا
در نقل و انتقالات داشتند و قدرت های فصل 
جدید هم به نظرم همین تیم ها هستند و در 
کنارش روی فولاد هم می توان حساب باز کرد، 
گرچه فولاد در سال های اخیر وضعیت خوبی  ا
نداشته و برای بقا می جنگیده ولی حالا با اضافه 
کردن یحیی گل محمدی و چند خرید خوب 
می تواند پشت سر این چهار تیم در قامت یک 
مدعی جدید قد علم کند. پرسپولیس تغییرات 
زیادی در این بین داشته و سرمربی خودش را هم 
تغییر داده است و به نوعی مثل هندوانه دربسته 
می ماند و باید کیفیت این تیم را در زمین ببینیم. 
استقلال نکونام را حفظ کرده که به نظرم تصمیم 
خوبی بود و تقریباً هم بازیکن کلیدی از دست 
نداده است و از هر نظر نسبت به فصل قبل تیم 
قدرتمندتری است. سپاهان هم با وجود حفظ 
مورایس تغییرات زیادی در بین بازیکنانش 
داشته و چند مهره کلیدی از دست داده و این 
فصل در خریدهایش رو به جوانگرایی آورده است 
و فکر می کنم شانس قهرمانی سپاهان کمتر از 
کتور هم رویکرد جالبی را  سرخابی ها باشد. ترا
در نظر گرفته و بازیکنان کلیدی پرسپولیس را 
به خدمت گرفته و سرمربی این تیم هم کاملاً به 
لیگ و فوتبال ایران اشراف کامل دارد و می تواند 
امسال مدعی جدی قهرمانی باشد. بعید است 
به جز این ۵ تیم سایر تیم ها بتوانند رتبه های 
بالای جدول را بگیرند مگر مثل فصل گذشته ۱- ۲ 

تیم پدیده لیگ باشند. 
    درباره قرعه کشی لیگ بیست و چهارم 

چه نظری دارید؟
 فرقی ندارد که تیم ها چه قرعه ای نصیبشان 
می شود، چون باید تا آخر فصل تیم ها با یکدیگر 
بازی کنند. خیلی نمی شود در مورد قرعه کشی 
نظر دارد که کدام تیم قرعه خوب یا بد نصیبش 
گر قرعه یک تیم اولش  شده است. در هر صورت ا
سخت باشد، آخرش آسان است و برعکس هم 
وجود دارد. به هر حال درست است که بازی های 
اول برای تیم های مدعی می تواند مثل بازی 
تدارکاتی باشد تا آمادگی بیشتری پیدا کنند، اما 
بعد به مشکل می خورند. من فکر نمی کنم خیلی 

قرعه کشی تاثیر داشته باشد. 

 : قاسمپور
فرقی ندارد که 

تیم ها چه قرعه ای 
نصیبشان می شود

اپن در یک     تیم های والیبال ایتالیا و ژ
چهارم نهایی المپیک ۲۰۲۴ پاریس از ساعت ۱۴ 
و ۳۰ دقیقه دوشنبه، پانزدهم مرداد به مصاف 
هم رفتند که در پایان ایتالیا با حذف حریف 
گردان دی  خود به نیمه نهایی صعود کرد. شا
جورجی هر چند دو ست اول را با امتیازهای ۲۵ 
گذار کردند، اما در  بر ۲۰ و ۲۵ بر ۲۳ به ژاپن وا
ست های سوم، چهارم و پنجم با امتیازهای 
۲۷ بر ۲۵، ۲۶ بر ۲۴ و ۱۷ بر ۱۵ برنده شدند تا 
با پیروزی در این دیدار سخت به نیمه نهایی 
به  رسیدن  شانس  که  اپن  ژ کنند.  صعود 
نیمه نهایی را داشت در ست سوم هم ۲۴- ۲۱ 
پیش بود و فقط یک امتیاز تا صعود تاریخی 
فاصله داشت، اما نتوانست برتری خود را حفظ 
کند و ۲۷ بر ۲۵ بازنده شد. این تیم در مرحله 
گروهی هم تنها در یک دیدار به برتری رسید و 
با یک برد به کار خود در المپیک پاریس پایان 
داد. در مقابل، ایتالیا با سه برد پیاپی راهی 
کنون با پیروزی  مرحله یک چهارم نهایی شد و ا
مقابل سامورایی ها به نیمه نهایی صعود کرد. 
پیش از این تیم لهستان هم با پیروزی برابر 

اسلوونی به نیمه نهایی صعود کرد. 
دوره  سی وسومین  کشتی  مسابقات   
با  )دوشنبه(  دیروز  المپیک  بازی های 
رقابت های فرنگی کاران در سالن »شامپ د 
مارس آرنا« شهر پاریس به صورت رسمی آغاز 
شد. در این روز قهرمانان اوزان ۶۰ و ۱۳۰ کیلوگرم 
پیکار خواهند داشت. در وزن ۱۳۰ کیلوگرم امین 
میرزازاده نماینده ایرآنکه عنوان پنجم المپیک 
توکیو را در کارنامه دارد در نخستین مبارزه به 
مصاف آدام کون دارنده مدال نقره ۲۰۱۸ جهان 
از آمریکا رفت و حریف خود را با نتیجه سه بر یک 
شکست داد و به جمع هشت نفر برتر وزن ۱۳۰ 
کیلوگرم رسید. میرزازاده در مرحله یک چهارم 
نهایی به مصاف میخاییل لوپز )دارنده چهار 
طلای المپیک را در سال های ۲۰۰۸، ۲۰۱۲، ۲۰۱۶ 
و ۲۰۲۰ و ۵ طلا و ۳ نقره( از کوبا رفت. لوپز ۴۱ ساله 
در نخستین مبارزه خود با نتیجه ۷ بر صفر 
لی سئون چان از کره جنوبی را شکست داد. 
در سه دقیقه نخست لوپز پوئن اخطار اول را 
ک با اجرای بارانداز ۳ بر  دریافت کرد و در خا
صفر از میرزازاده پیش افتاد. در سه دقیقه دوم 
میرزازاده تلاش بیشتری برای جبران نتیجه 
داشت و داور نیز پوئن اخطار دوم را به نماینده 
کشورمان داد و در ادامه نیز نماینده کشورمان 
نتوانست مقابل حریف قدرتمند خود کاری 
انجام دهد و مبارزه با همان نتیجه ۳ بر یک به 
پایان رسید. میرزازاده در جدول بازنده ها باید 
به مصاف لی سئون چان از کره جنوبی برود تا 

به دیدار رده بندی راه یابد. 

المپیک2024

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: به گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، حسین 
عبدی در آستانه سفر تیم فوتبال جوانان کشورمان به چین برای 
برگزاری بازی دوستانه با تیم زیر ۲۰ سال این کشور درباره آخرین 
وضعیت تیم تحت هدایت خود گفت: قرار است دو بازی دوستانه 
با تیم زیر ۲۰ سال چین انجام دهیم. تدارکات لازم برای این کار هم 
صورت گرفته است، اما متأسفانه تعدادی از باشگاه ها بازیکنانی 
را که در عرض دو سه سال گذشته در تیم جوانان تربیت کرده 
بودیم، به ما ندادند. در حقیقت آنها هیچ دیدار رسمی نداشتند و 
فقط در حال تمرینات بودند، اما اجازه ندادند بازیکنان خودمان 
برای این اردو به تیم بیایند. این در حالی است که بازیکنان ما در 
حال حاضر نیز مشغول تمرین بوده و هستند و طبق برنامه پیش 
می روند. سرمربی تیم فوتبال زیر ۲۰ سال فوتبال کشورمان افزود: 
فکر می کنم این دو بازی می توانست برای آنها بسیار مثمرثمر باشد 
و همین طور برای باشگاه هایی که آنها را به خدمت گرفته اند. وی 
با ابراز نارضایتی از عدم همکاری باشگاه ها با سرمایه های ملی 
درباره وقت و انرژی که برای رشد و تربیت آنها گذاشته شده است، 
اظهارنظر کرد و گفت: سرمایه، انرژی و وقت برای بازیکنان جوانان 
توسط فدراسیون گذاشته شده است، اما حالا که می خواهیم برای 
شادی یک ملت و اهداف مهم خود در رقابت های بین المللی گام 
برداریم نمی توانیم از سرمایه گذاری انجام شده استفاده کنیم تا 
یک تیم قوی تر و منسجم تر داشته باشیم. عبدی تصریح کرد: 
دلایل جلوگیری این باشگاه ها از همکاری با فدراسیون را خود 
باشگاه ها باید اعلام کنند و بگویند. هنوز بازی ها شروع نشده که 
بازیکن ندادند، اما احتمالاً بگویند مشغول آماده سازی و هماهنگی 
هستیم که فکر می کنم ما هم در تیم جوانان دقیقاً مشغول به 

همین کار هستیم. 

بیــنالمــلل
 سرمربی ایتالیایی رئال مادرید می گوید بابت اتقاقی که 
افتاده، از دست هافبک انگلیسی اش عصبانی شده است. تیم 
فوتبال رئال مادرید در پی شکست یک بر صفر مقابل میلان 
و باخت ۲ بر یک برابر بارسلونا در تور پیش فصل آمریکا، حالا 
خود را برای انجام سومین بازی دوستانه اش در تور پیش فصل 
آمریکا که مقابل چلسی است، آماده می کند. این دیدار بامداد 
چهارشنبه به وقت تهران در شهر شارلوت برگزار خواهد شد و 
گردان کارلو آنچلوتی سپس باید خود را برای بازی سوپرجام  شا
اروپا با آتالانتا آماده کنند. در این بین کارلو آنچلوتی بابت اتفاقی 
که افتاده؛ از دست هافبک انگلیسی تیمش که به خاطر همراهی 
تیم ملی فوتبال انگلیس در مسابقات یورو ۲۰۲۴ دیرتر به جمع 
کهکشانی ها ملحق خواهد شد، عصبانی بوده است. جود بلینگام 
۲۱ ساله فصل گذشته در اولین فصل حضورش در رئال مادرید 
درخشان ظاهر شد و با به ثمر رساندن ۲۳ گل در ۴۲ بازی به این 
تیم برای کسب قهرمانی در لالیگا و لیگ قهرمانان اروپا کمک کرد. 
سرمربی ایتالیایی رئال مادرید در جمع خبرنگاران در حالی که 
می خندید، گفت: دیروز از دست بلینگام عصبانی بودم. من به 
جود زنگ زدم اما او گوشی را برنداشت. بلافاصله به وینیسیوس 
جونیور گفتم با بلینگام تماس بگیر که او وقتی زنگ زد، جود گوشی 

را برداشت و سپس گوشی را 
گرفتم و با او  از وینیسیوس 

صحبت کردم. کارلتو که در 
صورت به قهرمانی رساندن 

سوپرجام  در  کهکشانی ها 
چهاردهمین  می تواند  اروپا 

عنوان  به  قهرمانی اش  عنوان 
سرمربی این تیم را تجربه کند و به 

مونیوس  میگل  با  مشترک  طور 
این  تاریخ  مربی  پرافتخارترین 
باشگاه خواهد شد، در این باره هم 

اظهار داشت: من به رکورد شخصی 
خودم فکر نمی کنم. خواهد رفت. 

جوادی: شرایط ورزشگاه تختی مطلوب نیست

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

مدیرکل اداره ورزش و جوانان استان 
که اقدامات اساسی در  کرد  کید  تهران تا
بازسازی ورزشگاه تختی انجام شده اما 
نیست.  مطلوب  خیلی  آن  چمن  شرایط 
وضعیت  آخرین  درباره  جوادی  علی 
ورزشگاه تختی تهران گفت: ورزشگاه تختی 
، این  هیچ اعتباری ندارد و بدون اعتبار
ورزشگاه 9۵ درصد کامل است. در صورتی 
جلسه  در  گذشته  هفته   ۳ مصوبات  که 
استانداردسازی ورزشگاه ها، انجام شود، 
می شود.  برطرف  هم  مانده  باقی  موارد 
هرچه قدر این مصوبات دیرتر انجام شود، 
ورزشگاه دیرتر آماده خواهد شد. وی در 
کنش به این موضوع که در صورت آماده  وا

نشدن ورزشگاه های تهران، پرسپولیس 
ک  و استقلال ممکن است در قزوین و ارا
بازی کنند، گفت: دوستان باید پاسخ این 
موضوع را بدهند. وقتی می گوییم که استان 
مسائل  در  کم برخورداری  استان  تهران 
ورزشی است، اینجا نشان داده می شود. 
وزیر ورزش و جوانان به درستی ساخت 
ورزشگاه جدید را اعلام و این موضوعات 
و  ورزش  کل  اداره  کردند.  شناسایی  را 
که  جوانان تهران با توجه به موضوعاتی 
پیش بینی  می کرد در آذر و دی ماه سال 
گذشته پیگیری کرد. از فرماندار شهرقدس 
که ورزشگاه شهر قدس  کردیم  خواهش 
شود.  آماده  سریعتر  جایگزین  عنوان  به 

ورزشگاه شهر قدس به شهرداری این شهر 
برای  دوستان  دست  و  می شود  مربوط 
بود  باز  بازسازی  جهت  اعتبار  تخصیص 
هیچ  و  هستیم  دولت  به  وابسته  ما  ولی 
تختی  ورزشگاه  بازسازی  بابت  اعتباری 
به ما اختصاص داده نشد. مدیرکل اداره 
کنش به  ورزش و جوانان استان تهران در وا
شرایط چمن ورزشگاه تختی خاطرنشان 
کرد: وضعیت چمن خیلی مطلوب نیست 
کار  گرفتیم و شبانه روز  و آنجا هم مشاور 
می کنند، چون پرداخت مصوبه به تاخیر 
افتاده است، این مسائل هم با تاخیر به 
حضور  خصوص  در  وی  می رسد.  نتیجه 
بانوان در ورزشگاه تختی عنوان کرد: طبق 

نظر شورای تامین کار می کنیم و هر دستوری 
به ما بدهند مدیریت ورزشگاه تختی برای 
ورود بانوان انجام خواهد داد. جوادی در 
که ورزشگاه تختی از  پاسخ به این سوال 
ج می شود؟  چرخه برگزاری مسابقات خار
اقدامات  نیست،  ج  خار نه  کرد:  تصریح 
اساسی ورزشگاه تختی انجام شده و ورودی 
جدید بانوان ۲ روز کار دارد و مشکل اساسی 
که  نیست. خودمان الان اعلام می کنیم 
چمن ورزشگاه آماده ۱۰۰ درصد نیست به 
دلیل اینکه تعهداتی که طبق مصوبه قرار 
بود پرداخت شود، ۳ هفته به تعویق افتاده 
است. مشکل خاصی وجود ندارد ولی ما 
شرایط ورزشگاه را خیلی مطلوب نمی دانیم. 

پیشین  بازیکن  کرمانی مقدم  مرتضی 
که  کرد  کید  تا پرسپولیس  فوتبال  تیم 
بازی  نخستین  تا  می کند  لحظه شماری 
گردان گاریدو در فصل جدید لیگ برتر  شا

را ببیند. 
   شرایط پرسپولیس 

با  گفت وگو  در  کرمانی مقدم  مرتضی 
تسنیم، در خصوص شرایط پرسپولیس در 
فاصله ۲ هفته ای تا شروع لیگ برتر اظهار 
داشت: از آنجا که سرمربی اسپانیایی در این 
فصل هدایت پرسپولیس را برعهده دارد، به 
نظرم بازیکنان باید تمرینات آماده سازی 
و بدنسازی فشرده ای را پشت سر بگذارند 
جسمانی  آمادگی  لحاظ  به  خیال مان  و 
راحت  باید  فصل  طول  در  بازیکنان 
باشد. پیش از این هم زمانی که برانکو در 
پرسپولیس بود همیشه تمرینات بدنسازی 
سختی را برای بازیکنان مدنظر قرار می داد. 

گاریدو هم مربی ای است که در اروپا کار کرده 
و یک حرفه ای است و می داند این مقطع از 
فصل چقدر می تواند در موفقیت تیمش در 
طول برگزاری مسابقات کمک کند، بنابراین 

الان خیلی نگرانی از این موضوع نداریم. 
   جدایی برخی بازیکنان 

بازیکن  چند  جدایی  خصوص  در  وی 
تاثیرگذار فصل گذشته و بازیکنان جانشین 
جمله  یک  کرد:  عنوان  جدید  فصل  در 
تکراری هست که همه ما بارها شنیده ایم، 
پرسپولیس تحت هر شرایطی پرسپولیس 
خواهد ماند. در تاریخ این تیم بازیکنان 
بسیاری آمدند و رفتند اما باز هم پرسپولیس 
به کارش ادامه داده و موفق شده است. 
در  حضور  تجربه  علیپور  و  احمدزاده 
پرسپولیس را داشتند که این نکته خوبی 
که به پرسپولیس  است، نفرات دیگر هم 
موفقیت  به  می توانند  نظرم  به  آمدند 

پرسپولیس کمک کنند. 
    دروازه بان الجزایری

 بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس در 
ادامه در خصوص حضور دروازه بان الجزایری 
کرد: به نظر من همه علاقه مندان  عنوان 
به پرسپولیس در این برهه از زمان روی 
یک مسأله اتفاق نظر داشتند و آن هم این 
بود که بعد از اتفاقاتی که بیرانوند در پایان 
آوردند،  گذشته و امسال به وجود  فصل 
درون  او  نداشت  دوست  هیچ کس  دیگر 
دروازه پرسپولیس قرار بگیرد و بازی کند، 
که پول  مطمئنا هواداران چنین بازیکنی 
نمی خواهند.  را  هست،  اول اش  اولویت 
در حال حاضر من امیدوارم که دروازه بان 
جدید بتواند حرفی برای گفتن داشته باشد 
و پرسپولیس در این پست مشکلی نداشته 
باشد. قطعا پرسپولیس برای حضور موفق 
در لیگ برتر و لیگ نخبگان آسیا نیاز به یک 

دروازه بان ششدانگ دارد. 
   بازی هجومی 

کرمانی مقدم در پاسخ به این سوال که 
پرسپولیس در نیم فصل دوم، فصل گذشته 
گذاشت،  نمایش  به  هجومی  بازی های 
می توان این انتظار را داشت که پرسپولیس 
هجومی  فوتبال  همان  هم  گاریدو  با 
کرد: من خودم  کند، خاطرنشان  را بازی 
لحظه شماری می کنم که پرسپولیس جدید 
را ببینم. وقتی سرمربی اسپانیایی کار فنی 
تیم را برعهده می گیرد، می توان این انتظار را 
داشت که تیم فوتبال تک ضرب و روی زمین 
را به اجرا بگذارد. بازیکنان پرسپولیس با این 
سبک بازی غریبه نیستند چون سرخپوشان 
در چند فصل گذشته هم با همین سبک 
فوتبال بازی کردند و می توانیم شاهد یک 
پرسپولیسی ها  از  اسپانیایی  کای  تیکی تا

باشیم. 

پرسپولیس باز هم مدعی جدی 
قهرمانی است 

 این فصل قطعاً رقابت شانه به شانه استقلال و پرسپولیس را 
کتور و سپاهان هم  شاهد خواهیم بود و در کنار این دو تیم، ترا
کتور با توجه به وضع مالی خوبی که  در کورس قرار می گیرند. ترا
گان اسکوچیچ سرمربی سابق  دارد یارگیری خوبی کرده و درا
تیم ملی را به عنوان سرمربی برگزیده، بنابراین انتظار از این تیم 
کتور حضور دارند.  بالا رفته است. مهره های تأثیرگذاری در تیم ترا
فراموش نکنیم کار بسیار خوبی که سپاهان در این فصل اجرا 
کرده، پوست اندازی است و بازیکنان جوانی که فرصت دارند تا 
در این تیم نمایش خوبی را ارائه کنند. بازیکنان جوان سپاهان 
کم تجربه نیستند و می توانند در این تیم بازی های قابل قبولی 
انجام دهند. فلسفه جوانگرایی در سپاهان از دیگر تیم های لیگ 
برتر جلوتر بوده، بنابراین می تواند تیم آماده ای داشته باشد. 
پرسپولیس هم جوانگرایی داشته و استقلال هم بازیکنان جوانی 
به خدمت گرفته، فکر می کنم این فصل لیگ پویا و با طراوتی 
را شاهد باشیم. تنها بازیکن تأثیرگذاری که از پرسپولیس جدا 
گر پرسپولیس درون دروازه به مشکل  شد، علیرضا بیرانوند بود. ا
نخورد، نفراتی که جذب کرده خیلی کمتر نیستند و حتی بهتر هم 
هستند. علی علیپور مهاجمی که بر فضای فوتبال ما اشراف دارد 
و هنر خود را در گلزنی نشان داده است، جای مهره هایی، چون 
عبدالکریم حسن، دانیال اسماعیلی فر و مهدی ترابی با جذب 
گر دروازه بان الجزایری بتواند عملکرد  نفرات بهتری پر شده و ا
خوبی داشته باشد، پرسپولیس باز هم مدعی جدی قهرمانی 
است. استقلال به واسطه هوادارانی که دارد، همانند پرسپولیس 
همیشه مدعی قهرمانی است. فصل گذشته جواد نکونام به همراه 
مهدی هاشمی نسب خیلی خوب کار کردند و تا روز آخر مدعی 
قهرمانی بودند. در اصلاح قهرمانی در مشت استقلال بود و یک 
اشتباه موجب شد تا قهرمانی را از دست بدهد. تمرکز پرسپولیس 
بالاتر بود که باعث شد در نهایت به قهرمانی برسد. نکونام کارنامه 
گر بتواند آرامش  خوبی دارد و بازیکنان آماده ای به خدمت گرفته، ا
خود را حفظ کند و فشار را از روی بازیکنان خود بردارد، می تواند 

استقلال را به جام قهرمانی برساند. 

محمودکلهر
کارشناسفوتبال

کرمانی مقدم: لحظه شماری می کنم تا پرسپولیس جدید را ببینم 


